



每月快訊

Monthly Newsletter

本月品格: 感恩

Character First:
Thankfulness

冬季刊 | 十二月 2018

Term: Winter | Dec 2018

行事曆/Calendar

12/02 語文課 Class

12/09 期中考 Mid-Term

12/16 慶祝聖誕/文化課
Christmas/Culture Day

***12/23 不上課 (聖誕假期)**

No Class (winter break)

***12/30 不上課 (聖誕假期)**

No Class (Christmas Holiday)

***01/06 不上課 (新年假期)**

No Class (New Year Holiday)

01/13 語文課 Class

01/20 語文課 Class

01/27 語文課 Class

不上課

No Class

校長的部落格/Principal's Blog

感謝神、因祂有說不盡的恩賜。(哥林多後書 9:15) 在這一年中，我們要感謝支持我們的所有家庭。學習不同的語言是一種挑戰，但我們為您孩子的所有努力付出感到自豪。我們也想藉此機會感謝所有的義工，特別是幫助我們DI的所有家長。沒有您的參與，這是不可能做到的。我們的聖誕慶祝活動將於12月16日舉行。邀請您在1:30加入我們。(場地: 有待通知) 有些班級將在當天為我們演出，他們非常努力地排練。我們期待在12月16日見到您。慶祝活動後我們有簡單的點心，學生將在點心後解散。我們的下學期將於01/13開始。祝您聖誕快樂和新年快樂!!!

“Thanks be to God for his indescribable gift!”

(2 Corinthians 9:15). As we wrap up for the year, we want to thank all the families that support us this year. Learning a different language can be challenge, but we are very proud of all the efforts that you and your child(ren) put in to make it works. We also want to take this opportunity to thank all our volunteers; especially for all the parents who help us in DI. It can't be done without your participation. Our X'mas celebration will be on 12/16. We invite you to join us at 1:30 (Room: TBA). Some of the class will perform for us on that day. They've been working hard, and we look forward to see you on 12/16. A small reception will be followed and students will be dismissed after the X'mas celebration. Our next semester will start on 01/13. **Merry X'mas and Happy New Year!!!**

重要事項/Important

***12/16 是我們的聖誕節慶祝活動，我們鼓勵孩子們穿著以聖誕為主題的服飾。**

***12/16 is our Christmas celebration, and we encourage you to dress your child in Christmas theme. Thank you**

***如果您的孩子下學期還有尚未繳清的學費，請盡快與前台聯繫。如果您有任何疑問，請聯繫我們。**

***If your child(ren) have any remaining balance for the next semester, please arrange your tuition at your earliest convenience. Please check with front desk if you have any question.**

福遍中國教會中文學校 FBC CHINESE SCHOOL

7707 Highway 6 S. Missouri City, TX 77459

Email: chineseschool@fbcchome.org

中文網站: <http://chinese.fbcchome.org/index.php/connect/our-ministries/chinese-school/>

English website: <http://english.fbcchome.org/index.php/connect/our-ministries/chinese-school/>